

## 聖公會聖提摩太小學

### 2023-2024 年度小二至小五插班生申請須知

1. 填寫插班生申請表，並連同下列文件一併遞交本校：
  - a) 學生出生證明文件影印本；
  - b) 原校最近兩年的成績表；
  - c) 參加課外活動與服務的成績或證明；
  - d) 推薦信(如有)。
2. 校方接獲有關申請後，會以電話聯絡家長，以安排筆試的日期和時間。
3. 如有需要，校方會安排接見學生及家長/監護人，以了解學生的轉校原因、學習及家庭支援情況等。
4. 校方於學生進行筆試後的兩星期內，將以電話聯絡取錄者，如未接獲本校致電者，是次申請則作落選論。

S.K.H. St. Timothy's Primary School  
P.2 to P.5 Admission Information (2023-2024)

1. Complete the application form and submit it together with the following documents to our school:
  - a) A photocopy of student's birth certificate.
  - b) Report cards for the last two years from the original school.
  - c) Results or evidence of participation in extra-curricular activities and services.
  - d) Letter of recommendation (if any).
2. Upon receipt of the application, the school will contact the parents by phone to arrange the date and time of the written examination.
3. If necessary, the school will arrange to meet with the student and parents/guardians to understand the reasons for the student's transfer, learning and family support, etc.
4. Applicants will be contacted by telephone within two weeks of the written examination and will be considered unsuccessful if they do not receive a call from our school.

聖公會聖提摩太小學  
 \_\_\_\_\_年度\_\_\_\_\_年級學生入學申請表

NO. \_\_\_\_\_

學生編號 (STRN) : \_\_\_\_\_

姓名	中文：	英文：				性別	
出生日期	年 月 日	出生地點				宗教	
出生證號碼			宣誓證	其他證件：			
如非香港出生，由_____來港及抵港日期 年 月 日							
住 址					住宅電話		
					手提電話		
					急事電話		
家庭狀況	父姓	中文：			職 業		
	親名	英文：			聯絡電話		
	母姓	中文：			職 業		
	親名	英文：			聯絡電話		
	兄弟姊妹姓名	關係	就讀學校名稱	就讀班級	工作機構名稱(若適用者)		
監護人 (日常照顧 生活者)	中文姓名			英文姓名			
	職 業		宗教	與該生關係			
	工作地址					電話	
現就讀學校	校 名						
	校 址						
	將離校年級			將離校日期		年 月 日	

相  
片

填表日期： 年 月 日

注意：(1)表格內各項必須根據出生證所載請用正楷清楚詳細填報。

(2)交表時請攜帶出生證正本及影印本(如非在港出生，則攜帶居港證明文件正本及影印)以備查閱。

(3)請攜帶最近兩年學業成績表之正本及影印本以備查閱。

(4)由於名額有限，與考學生不一定會獲取錄。

(5)交回有關之影印本資料，將不發還。

(此表格由校方填寫)

超齡	a					b			中文			備 註
操行	甲		乙		丙		丁		英文			
其他									數學			
									合計			
								評定				

S.K.H. St. Timothy's Primary School

20\_\_\_\_ - 20\_\_\_\_ Primary\_\_\_\_\_ Admission Application Form

NO. \_\_\_\_\_

STRN No. : \_\_\_\_\_

Name	In Chinese:			In English:			Sex	
Date of Birth	Y	M	D	Place of Birth				Religion
Birth Certificate No.				Affidavit	Other documents:			
If not born in Hong Kong: Date of arrival: _____, and arrival in Hong Kong from _____.								Recent Photo
Correspondence Address					Phone No. (Home)			
					Phone No. (Mobile)			
					Emergency Phone No.			
Family Status	Father	Name in Chinese:			Occupation			
		Name in English:			Contact No.			
	Mother	Name in Chinese:			Occupation			
		Name in English:			Contact No.			
Name of Siblings	Relationship	School Name		Class	Work organization name (if applicable)			
Guardian	Name in Chinese		Name in English					
	Occupation		Religion		Relationship			
	Working Address		Contact No.					
Current School	Name							
	Address							
	Departing Grade		Date of Departure					

Date: \_\_\_\_\_

- Note: (1) All items in the form must be filled in clearly and in detail in block letters according to the birth certificate.  
 (2) When submitting the form, please bring along the original and photocopy of the birth certificate (if not born in Hong Kong, bring the original and photocopy of the proof of residence in Hong Kong) for reference.  
 (3) Please bring the original and photocopies of the report cards of the last two years for reference.  
 (4) Due to the limited number of places, candidates may not be admitted.  
 (5) Photocopies of documents submitted will not be returned.

(This form is to be completed by the school)

超齡	a		b		中文		備 註
操行	甲	乙	丙	丁	英文		
其他					數學		
					合計		
				評定			